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 Sammanträde torsdagen den 24 november 2016 kl. 17.30-19.40    
 Rinkebyskolan, Rinkebystråket 53, Rinkeby   

Ledamöter Ersättare   

Mia Päärni (S), ordförande 

Benjamin Dousa (M), vice ordförande §§ 1-4 

Elvir Kazinic (S) 

Kerstin Aggefors (S)  

Ahmet Music (MP) §§ 4-21 

Anki Erdman (V) §§ 4-21 

Aleks Sakala (M) 

Mats Rydelius (M)  

Burhan Yildiz (L) 

Estanislao Mboro (S) §§ 4-21  

Soma Amin (S) §§ 4-21 

Hugh Sindi (S) 

Amela de la Cruz (L) §§ 5-21 

Banar Sabet (C) 

 

  

 
Tjänstgörande ersättare 

Galina Monsalves Leal (S) för Staffan Svärd (S), Lara Siadat (MP) för Demba Bah 

(MP), Estanislao Mboro (S) för Ahmet Music (MP) §§ 1-3, Soma Amin (S) för Anki 

Erdmann (V) §§ 1-3, Amela de la Cruz (L) för Benjamin Dousa (M) §§ 5-21, Kahin 

Ahmed (M) för Tatjana Kovacic (M), Jean-Robert Nino (M) för Kerstin Thufvesson 

(M).    

 Tjänstgörande ersättare 
 

     
Tjänstemän  Tjänstemän 
Slutet sammanträde §§ 1-3: Stadsdelsdirektör Patrik Derk och nämndsekreterare  

Gunilla Schedin.    
 

Öppet sammanträde §§ 4-21: Stadsdelsdirektör Patrik Derk, VO-chef Kerstin  

Alnervik, VO-chef Ulrika Axelsson, VO-chef Susanne Tengberg, VO-chef Gunilla 

Davidsson, projektledare Elisabet Wallgren, administrativ sekreterare Monica Holst  

§§ 11-21 och nämndsekreterare Gunilla Schedin.    

 Stadsdelsdirektör Olle Johnselius, Verner Stadthagen, Ulrica Axelsson, Gunilla 

Davidsson, Kerstin Alnervik, Susanne Tengberg 

  Personalföreträdare 
 
Utses att justera  

 Annica Wahlter, SKTF, Riitta Eddib, Kommunal, Claes Palm, SACO, Anders 

Bengtsson, Lärarförbundet 

Ledamoten Kerstin Aggefors (S) och ledamoten Aleks Sakala (M).   Utses att justera  
   

 
Dag för justering  

   

2016-11-30  
 

 

 

Sekreterare 

  

 
 
 
Ledamot 

         

 
 
         

Ledamot    

 

        Paragrafnr 1-21 Antal blad 28 

   Vice ordförande 
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Protokoll fört vid Rinkeby-Kista stadsdelsnämnds sammanträde 
torsdagen den 24 november 2016 

Omedelbart justerade beslut 
  

Tid: Klockan 19.40 

 

Plats: 

Rinkebyskolan, Rinkebystråket 53, Rinkeby   

 

Närvarande: 

Se bilaga 1 

 

§§ 7, 8, 9, 10       

 

Justerat den 30 november 2016  

 

 

 
Ledamoten Kerstin Aggefors (S) 
 
 
 
Ledamoten Aleks Sakala (M) 
 
  
 
 

 

 Sekreterare 

   

   

   Paragrafnr      Antal blad  
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§ 1  
Val av ordförande, justerare och dag för justering 
 
Beslut 
Ledamoten Kerstin Aggefors (S) och ledamoten Aleks Sakala (M) fick i uppdrag  

att justera dagens protokoll. Justeringen äger rum onsdagen den 30 november 

2016.     
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§ 2 
Anmälan av föregående protokoll 
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.   

 

Ärendet 
Anmäldes att protokollet från stadsdelsnämndens sammanträde den 27 oktober 

2016 justerats den 2 november 2016.    
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§ 3 
Anmälan av sociala delegationens protokoll  
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  

 

Ärendet 
Anmälan av sociala delegationens protokoll från den 2 november och den  

16 november 2016.  
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§ 4 
Förvaltningens och nämndens information och frågor 
 
Stadsdelsdirektör Patrik Derk informerade om att en extern utredare tillsatts  
för att intervjua personal och ungdomar på Ungdomens Hus med anledning av  
den orosanmälan som inkommit från Rädda Barnen angående verksamheten.  
 
Nämnden hade inte någon information eller några frågor. 

  



 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 

24 november 2016 
 

Sida 7 

 

 

  

§ 5 
Uppföljningsrapport till nämnden i november 2016  
Prognosen bygger på ekonomiskt utfall t.o.m. oktober.  

 
Beslut 
Nämnden godkänner denna uppföljningsrapport. 

 
Ärendet 
Sammantaget beräknas överskott om 6,6 mnkr före resultatöverföringar och  

7,0 mnkr efter resultatöverföringar.      

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 10 november 2016.  

Dnr 1.2.1.-595-2016.  

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Mia Päärni (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med 

förvaltningens förslag.   
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§ 6 
Sammanträdesdagar för Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd år 2017  
 

Beslut 
Nämnden fastställer sammanträdesdagar för år 2017 enligt förvaltningens förslag.   

 

Ärendet 
Förvaltningens förslag till sammanträdesdagar för år 2017 har anpassats till stads- 

ledningskontorets tidsplan när det gäller nämndernas arbete med bokslut och 

verksamhetsberättelse, uppföljning av budget och verksamhetsplan. Med 

undantag av januari och juli månad föreslås nämnden sammanträda en gång i 

månaden. Samtliga sammanträden, utom årets första sammanträde, föreslås börja 

kl. 17.30.   

 
 

Sammanträdesdag      

 

Plats  Beslutsärenden  

2 januari, kl. 09:00  

Obs. måndag 

Borgarfjords- 

gatan 14 

Val av social delegation och  

pensionärsråd år 2017 

 

26 januari              Husby Träff Bokslut och verksamhetsberättelse 

2016 

23 februari              Rinkebyskolan 

 

 

30 mars     Husby Träff Underlag till budget 2018 med  

inriktning 2019 och 2020  

 

27 april    Husby Träff 

 

 

18 maj                 Rinkebyskolan 

 

Tertialrapport 1  

20 juni  

Obs. tisdag  

 

Husby Träff 

 
 

24 augusti             Rinkebyskolan 

 

 

21 september  Husby Träff 

 

Tertialrapport 2 

26 oktober               Husby Träff 

 
 

23 november          Rinkebyskolan 

 
 

19 december         Husby Träff 

 

Verksamhetsplan 2018 
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Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 10 november 2016.   

Dnr 1.1.-554-2016.   

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Mia Päärni (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med 

förvaltningens förslag.   
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§ 7 
Förslag till Stockholms stads program mot våld i nära relationer och 
hedersrelaterat våld och förtryck 2017-2020   
Remiss från kommunstyrelsen (KS-dnr 155-1324/2016)  

 

Beslut 
1. Tjänsteutlåtandet utgör svar på remissen. 

2. Omedelbar justering. 

  

Ärendet 
Förvaltningen har tagit del av förslaget Stockholms stads program mot våld i nära 

relationer och hedersrelaterat våld. Programmet omfattar förebyggande arbete, 

arbete med utsatta och arbete med de personer som utsatt andra för våld i nära  

relation eller hedersrelaterat våld och förtryck. Programmet innehåller en över-

gripande vision samt fem långsiktiga mål med tillhörande delmål. Förvaltningen 

önskar ett förtydligande av vissa delar, främst gällande personer med 

funktionsnedsättning, föräldrastöd och barnperspektivet. 

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 10 november 2016.   

Dnr 1.5.1.-499-2016.   

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Mia Päärni (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med 

förvaltningens förslag.   

 

Ledamoten Aleks Sakala (M) lade fram ett förslag till beslut från Moderaterna 

och Liberalerna och föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med detta.   

 

Ersättaryttrande 
Ersättaren Banar Sabet (C) anmälde att hon, om hon hade tjänstgjort, hade ställt 

sig bakom Moderaternas och Liberalernas förslag till beslut. 

 
Beslutsgång  
Ordföranden Mia Päärni (S) ställde de båda förslagen mot varandra och fann att 

nämnden beslutat i enlighet med förvaltningens förslag.   

 
Reservation 
Ledamoten Aleks Sakala m.fl. (M), ledamoten Burhan Yildiz (L) och tjänst-

görande ersättaren Amela de la Cruz (L) reserverade sig mot nämndens beslut  

till förmån för eget förslag enligt följande:    

 

1. Delvis avslå förvaltningens förslag. 

2. I övrigt anföra: 
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 Ett program mot våld i nära relationer och hedersrelaterat våld och förtryck  

är positivt och mycket välkommet. Vi konstaterar att socialförvaltningen har  

gjort ett gediget arbete med programmet och att det innehåller många bra förslag.  

 Att utsättas för våld och förtryck är en inskränkning på människors frihet och  

integritet. Varje individ har rätt att leva och bestämma över sitt eget liv. När  

denna rättighet inte upprätthålls är det samhällets ansvar att agera och säker- 

 ställa att de grundläggande värdena i samhället bejakas.  

 

Det är dock förvånande att majoriteten inte strävar efter ett blocköverskridande 

samarbete, dels för att programmet ska vara gällande över mer än en mandat-

period, dels krävs ett samarbete för ett mer långsiktigt och hållbart arbete. Det  

faktum att kompetens från utomstående aktörer saknas i programmet är också  

bekymmersamt. Civilsamhällets organisationer, myndigheter och experters  

kompetens är ovärderliga och behövs i arbetet för att motverka våld och förtryck.   

 

Då majoriteten inte heller gett uttryck för att handlingsplaner ska upprättas,  

efterfrågar vi konkretion, analys samt en genomförandeplan i programmet. Till  

exempel måste begreppet ”behov” vid stödinsatser brytas ner, så att det blir tydligt 

både vem eller vilka som utgör hot och de risk- och sårbarhetsfaktorer som finns 

för den utsatte.  

 

Det handlar även om att problematisera utmaningarna i Stockholms ytterstads-

område. Ett systematiskt förtryck av kvinnor är vanligt förekommande i områdena 

och därtill föreligger ett socioekonomiskt utanförskap. Unga kvinnor blir offer  

för hederskulturen, men även pojkar blir både förövare och offer när de tvingas 

upprätthålla hedersnormer. Kvinnor och män som söker en fristad i Sverige ska 

inte mötas av samma förtryck som de en gång flydde ifrån.  

 

Våld i nära relationer och hedersrelaterat våld och förtryck är något som kan 

drabba människor av olika könsidentitet och i alla åldrar. Även om våldet oftast 

utövas av män och det oftast är kvinnor som drabbas är det viktigt att inte fastna  

i det normtänkande i arbetet med att hjälpa dem som utsätts. Därför är det viktigt 

att ett program som detta genomsyras av normkritiskt tänkande. Vi saknar 

tydlighet kring detta i programmet. Även om programmet nämner män som utsätts 

för våld i nära relationer och unga män som utsätts för hedersrelaterat våld är det 

inte tillräckligt tydligt och genomsyrar inte programmet på det sätt som det borde.  

Det bör också stå att ”pojkar och män” kan utsättas för hedersrelaterat våld och 

förtryck. Vi kan dessutom konstatera att i listan över referenslitteratur finns inget 

av den forskning kring män som utsätts för våld i nära relationer som har gjorts, 

till exempel på Göteborgs och Uppsala universitet. Vi noterar också att det inte  

någonstans står att människor som har utsatts för våld i nära relationer ska få det 

stöd de behöver oavsett könsidentitet. Det är anmärkningsvärt att en majoritet som 

i socialnämnden leds av Miljöpartiet, ett parti som länge med den äran har hållit 

fanan högt för att hjälpa utsätta män, inte levererar när det har möjligheten. 
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Vi saknar fördjupning i vad psykiskt våld är, hur det kan ta sig i uttryck, hur det 

kan drabba och framför allt frågan om hur svårt det är att förklara och lagföra.  

Vi saknar förslag på hur civilsamhället ska kunna vara en del av arbetet mot våld  

i nära relationer och hedersrelaterat våld och förtyck. 

 

Risk- och sårbarhetsfaktorer exempelvis ekonomi, psykisk hälsa, barn som går  

i skola måste även tydliggöras i programmet, samt hotbild. Vi konstaterar även  

att vissa mål har onödigt lång genomförandetid, exempelvis när det handlar om 

flerspråkig information på stadens webbplats till barn och vuxna som är utsatta  

för hedersrelaterat våld och förtryck.  

 

Vi hoppas att majoriteten bjuder in Alliansen för samtal kring hur vi förbättrar 

programmet enligt ovanstående. Då kan vi få till stånd en blocköverskridande 

överenskommelse för att säkerställa det långsiktiga arbetet mot våld i nära  

relationer och hedersrelaterat våld och förtryck i Stockholms stad. 
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§ 8 
Grönare Stockholm - Förslag till nya riktlinjer för planering, 
genomförande och förvaltning av stadens paker och grönområden  
Remiss från kommunstyrelsen (KS-dnr 171-1292/2016) 

   

Beslut  
1. Tjänsteutlåtandet utgör svar på remissen. 

2. Omedelbar justering. 

 
Ärendet 
Stadsledningskontoret har, i samverkan med exploateringskontoret, miljö-

förvaltningen, stadsbyggnadskontoret och trafikkontoret, utarbetat ett förslag  

till nya riktlinjer för planering, genomförande och förvaltning av parker  

och naturområden. Syftet är att fastställa generella riktlinjer för ett grönare  

Stockholm och att ge strategisk vägledning för hur stadens målsättningar ska  

omsättas i det praktiska arbetet.  

  

Förvaltningen är positiv till de föreslagna riktlinjerna, som kan bli ett viktigt  

styrdokument både när det gäller ombyggnads- och nybyggnadsprojekt. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 10 november 2016.    

Dnr 1.5.3.-501-2016.   

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Mia Päärni (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med 

förvaltningens förslag.   

 

Särskilt uttalande 
Ledamoten Aleks Sakala m.fl. (M), ledamoten Burhan Yildiz (L) och 

tjänstgörande ersättaren Amela de la Cruz (L) lämnade följande särskilda 

uttalande:  

  

Närhet till attraktiva parker och grönområden är en av de viktigaste och mest  

uppskattade stadskvaliteterna bland stockholmarna. Grönska i form av små och 

stora parker, naturområden och välutformade gatumiljöer med träd, fickparker, 

gröna väggar och tak gör staden mer inbjudande. Men det räcker inte att parker 

och grönområden bara finns till utan de kräver en väl genomtänkt utformning  

och omsorgsfull skötsel för att berika stadsbilden och bidra till en vackrare  

och mjukare stadsbild, ge skugga, fånga upp regnvatten, rena luft, gynna den  

biologiska mångfalden och skapa en säkrare trafikmiljö. Dessa frågor blir extra  

viktiga i en tid när Stockholm växer och ställer krav på att miljöfrågorna beaktas  

i ett tidigt skede i stadsplaneringen. Då ansvaret för att utveckla parker och 
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naturområden delas mellan ett flertal nämnder och bolag behöver processer och  

ansvarsfördelning vara tydliga. Just detta är syftet med riktlinjerna för ett  

Grönare Stockholm.  

 

Dessvärre skapar föreslagna riktlinjer knappast mer tydlighet. Riktlinjerna  

skapar snarare en allmän begreppsförvirring, inte minst i förhållande gentemot 

stadens miljöprogram och översiktsplan. Stadens miljöförvaltning beskriver  

saken väl, ”många olika begrepp används om samma sak och samma begrepp  

används för olika saker”. Detta innebär tyvärr att riktlinjerna riskerar att bli  

odugliga i förhållande till sitt syfte, nämligen att skapa en tydlig vägledning.  

Vi kan inte acceptera att staden beslutar om riktlinjer som gör stadens miljöarbete 

mer komplicerat för stadens verksamheter. Riktlinjerna ska finnas för att beskriva 

hur staden ska arbeta för att nå de mål som finns i miljöprogrammet och 

översiktsplanen, inte skapa förvirring. 

 

Givetvis krävs det också mer än övergripande riktlinjer för att förverkliga de  

positiva tankar som genomlyser dokumentet, det krävs även tillräckliga resurser. 

Stadens parker och grönområden behöver på många håll en upprustning, men det 

får inte ske på bekostnad av det löpande underhållet som vi upplevt sedan den 

rödgrönrosa majoriteten tog över ansvaret. Det finns många exempel på minskade 

ambitioner i stadsdelarna kring underhållet och inte kommer investeringarna göra 

det lättare med fler parker och grönytor att underhålla. Vi välkomnar den 

rödgrönrosa majoritetens treåriga investeringssatsning på grönstruktur men 

betonar att de stora utmaningarna ligger i att underhålla de parker och grönytor 

som redan finns.  
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§ 9  
Motion om fruktlunder i staden  
Remiss från kommunstyrelsen av motion (2016:62) av Karin Ernlund (C)  

(KS-dnr 106-839/2016)  

 

Beslut  
1. Tjänsteutlåtandet utgör svar på remissen. 

2. Omedelbar justering. 

 
Ärendet 
Kommunstyrelsen har remitterat en motion om fruktlunder i staden av Karin 

Ernlund (C) till alla stadsdelsnämnder, trafiknämnden och stadsledningskontoret. 

Motionären föreslår att kommunfullmäktige ger alla stadsdelsnämnder i uppdrag 

att anlägga fruktlunder i befintliga eller nya parker. Hon refererar till Göteborg, 

som har fruktlunder där alla får plocka frukt. I motionen anförs också att frukt-

lunderna skulle kunna användas i pedagogiskt syfte inom förskolan och skolan 

samt fungera som mötesplatser. Vidare anser motionären att medborgarna bör ha 

möjlighet att odla frukter och bär i fruktlunderna.  

 

Stadsdelsförvaltningen har inget att erinra mot förslaget i motionen om att 

stadsdelsnämnderna får i uppdrag att anlägga fruktlunder. I Rinkeby-Kista 

stadsdelsområde finns redan fruktträd som allmänheten kan ta del av i vissa äldre 

gårds-miljöer. Förvaltningen har också ambitionen att plantera nya bärbuskar vid 

upprustning av befintliga lekparker. För den som vill odla själv finns åtta koloni-

trädgårdsföreningar med lediga platser i stadsdelsområdet.   

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 10 november 2016.    

Dnr 1.5.3-570-2016. 

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Mia Päärni (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med 

förvaltningens förslag.   
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§ 10 
Förslag till detaljplan för fastigheten Skalholt 1 i Kista    
Remiss från stadsbyggnadskontoret (S-DP 2015-04299)    
 
Beslut  
1. Tjänsteutlåtandet utgör svar på remissen. 

2. Omedelbar justering. 
 
Ärendet 
Stadsbyggnadskontoret har remitterat ett förslag till detaljplan för fastigheten 

Skalholt 1 i Kista till bl.a. Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd. Den fastighet som  

detaljplanen avser ligger vid Jan Stenbecks torg invid Kista galleria. Förslaget  

innehåller två alternativ till ombyggnad på grund av höga bullernivåer i om-

givningen. Det ena alternativet innebär ca 710 bostäder och det andra 430 små-

lägenheter kombinerat med 560 hotellrum. Planen medger även bl.a. lokaler för 

skola/förskola.  

 

Förvaltningen är positiv till förslaget och förordar alternativet med cirka 710  

bostäder av olika storlekar. Det kan bidra till liv och rörelse, och därmed ökad 

trygghet, i området under en större del av dygnet. I förslaget anges att en 

överenskommelse slutits med förvaltningen om att upplåta lokaler för öppen 

förskola.  

En lokal i den aktuella fastigheten är mycket lämplig, eftersom den är centralt  

och lättillgängligt belägen. Den öppna förskolan behöver omfatta cirka 200 kvm,  

under förutsättning att planlösningen är verksamhetsanpassad. Lokalen måste  

vara tillgänglighetsanpassad. Förvaltningen bedömer att det även kommer att  

behövas en kommunal förskola med fyra avdelningar i fastigheten. Placering och 

utformning av förskolan får förvaltningen diskutera närmare med 

stadsbyggnadskontoret och byggherren.  

 

Ärendets beredning  

Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 10 november 2016.    

Dnr 1.5.3.-549-2016. 

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Mia Päärni (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med 

förvaltningens förslag.   

 

Särskilt uttalande 
Ledamoten Aleks Sakala m.fl. (M), ledamoten Burhan Yildiz (L) och tjänst-

görande ersättaren Amela de la Cruz (L) lämnade följande särskilda uttalande:  

 

Stockholm har världsrekord i bostadskö. Över en halv miljon människor köar för 

att ha någonstans att bo i kommunen. I Rinkeby-Kista tar det mellan 5-10 år att få 
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en bostad. Det skadar inte bara de med sämst förankring på bostadsmarknaden – 

unga och utrikesfödda – utan även jobben. Spotify, Klarna och en rad andra  

företag vittnar om att de i allt större utsträckning väljer bort Stockholm på  

grund av svårigheterna att hitta bostäder åt sina anställda. Därför behövs det fler 

bostäder av alla slag: både hyresrätter och bostadsrätter. Därtill är det uppenbart 

att det framför allt är mindre och större lägenheter som behövs i Kista.  

 

Med detta sagt hoppas vi att den kommunala processen tar så kort tid som möjligt 

så att omvandlingen kan starta snarast. Det behövs bostäder, och de behövs nu. 
 
Ersättaryttrande 
Ersättaren Banar Sabet (C) anmälde att hon, om hon hade tjänstgjort, hade ställt 

sig bakom Moderaternas och Liberalernas särskilda uttalande.   
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§ 11 
Information till nämnden om ej verkställda beslut    
 
Beslut  
Stadsdelsnämnden lägger ärendet till handlingarna.  
 
Ärendet 
Bakgrund 

Enligt socialtjänstlagen (SoL) och lagen om stöd och service till vissa 

funktionshindrade (LSS) ska kommuner varje kvartal redovisa till Inspektionen 

för vård och omsorg (IVO) de beslut om bistånd eller insatser som inte har kunnat 

verkställas inom tre månader från datum för beslutet. Även de beslut som tidigare  

rapporterats som ej verkställda, men som därefter har verkställts, ska redovisas. 

Motsvarande redovisning överlämnas till stadens revisorer samt till äldrenämnden 

och socialnämnden, som rapporterar vidare till kommunfullmäktige.  

Rapportering tredje kvartalet 2016 
Förvaltningen har rapporterat sammanlagt 23 ej verkställda beslut, varav sex inom 

äldreomsorg, 17 inom socialtjänst-vuxna och inget beslut inom socialtjänst-barn 

och ungdom.  

 

Inom äldreomsorgen har ett av de rapporterade besluten verkställts åtta månader 

efter beslutsdatum och inom socialtjänst-vuxna har tre av besluten verkställts  

efter mer än tre månader.  

 

Inom äldreomsorgen och socialtjänst-vuxna har inget av de rapporterade besluten 

avslutats utan verkställighet. Två beslut inom socialtjänst-vuxna har rapporterats 

som avbrott i verkställigheten då den första velat byta boendestödjare men ännu 

inte valt ny utförare, och den andra har åkt utomlands i cirka sex månader.  

Dnr 1.2.1.-587-2016. 
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§ 12 
Preliminär markanvisning för datahallar i Akalla   
Information från exploateringskontoret/exploateringsnämnden  
 
Beslut  
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  
 
Ärendet 
Den 20 oktober beslutade exploateringsnämnden om preliminär markanvisning 

till AB Fortum Värme för datahallar inom två olika fastigheter i Akalla 

Företagsområde. Syftet med den preliminära markanvisningen är att ge Fortum 

möjlighet att utveckla sin befintliga fjärrvärmeanläggning i Akalla och samtidigt 

skapa ett storskaligt datacenter med datahallar i närheten för att tillgodogöra sig 

spillvärme från dem. Fortum har identifierat tre platser i Akalla Företagsområde 

där dessa datahallar skulle kunna byggas. Eftersom ingen byggherre är utsedd för 

projektet ännu, får Fortum en preliminär markanvisning. Den preliminära 

markanvisningen gäller i två år. 

  

Flera lokaler står tomma i Akalla Företagsområde. För exploateringskontoret  

är det viktigt att tillkommande verksamheter ökar områdets attraktionskraft,  

vilket Fortums förslag anses kunna bidra till. Stadsbyggnads- och 

exploateringsnämnderna, styrelsen för Stockholms Business Region och styrelsen 

för Stokab har dessutom kommit överens om att samarbeta för att locka 

datacenter till Stockholm för storskalig återvinning av energi. Vidare har Fortum 

påbörjat ett samarbete med Stockholms stad och Ellevio för att stärka 

Stockholms position som ett ledande informations- och kommunikationscentrum 

och dess miljöprofil genom att öka tillgången på förnyelsebar el.  

Dnr 1.5.3.-531-2016. 
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§ 13 
Markanvisning för bostäder i Husby till AB Svenska Bostäder    
Information från exploateringskontoret/exploateringsnämnden  
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  

 
Ärendet  
Exploateringskontoret har föreslagit exploateringsnämnden att på sitt 

sammanträde den 10 november anvisa mark till AB Svenska Bostäder för totalt 

cirka  

60 hyreslägenheter inom tre fastigheter i Husby. Fastigheten Oslo 1 är vänd  

mot Oslogatan medan fastigheterna Molde 3 och 4 ligger invid Bergengatan. 

Markanvisningen innebär att befintliga parkeringsdäck delvis rivs. Parkering  

till kommande hyresgäster anses kunna lösas inom de delar av parkeringsdäcken  

som sparas.  

 

Exploateringskontorets bedömning är att projektet kan bidra till behovet av  

nya bostäder i kommunikationsnära läge och samtidigt öka trivsel och trygghet  

i området. Exploateringen anses också medverka till att målet om att mark- 

anvisa 8 000 bostäder under 2016 uppnås. Av underlaget framgår att behovet  

av förskolelokaler kan komma att påverkas, vilket ska utredas närmare under 

plan-processen.   

 

Exploateringen kräver ny detaljplan. Närmare innehåll och utformning kommer 

att prövas i planprocessen. Planförslaget kommer att remitteras till Rinkeby-Kista 

stadsdelsnämnd för synpunkter.   

Dnr 1.6.-562-2016.  
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§ 14 
Kartläggnng av brukarnas möjlighet att påverka maten och måltiden 
på vård- och omsorgsboenden       
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  

 
Ärendet  
I kommunfullmäktiges budget för 2016 framgår att äldrenämnden och stads-

delsnämnderna ska arbeta för att förbättra maten i äldreomsorgen bland annat  

genom att de äldre ska kunna påverka vad som serveras.  

 

Äldreförvaltningen har under våren genomfört en kartläggning i syfte att få  

information om brukarnas möjlighet att påverka maten på vård- och omsorgs-

boenden. Kartläggningen har genomförts i 28 verksamheter, både privata och 

kommunala, i samtliga stadsdelsområden. Resultatet visar att ledning och  

personal i högre utsträckning än brukare svarade att brukarna har möjlighet att 

påverka mat och måltid. Rapporten är ett underlag för fortsatt utvecklingsarbete 

om brukares delaktighet och påverkan på mat och måltid. 

Dnr 1.2.5.-539-2016.  
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§ 15  
Inkomna skrivelser till nämnden från nämndens ledamöter     
 
 Skrivelse från ledamoten Aleks Sakala m.fl. (M) och ledamoten Burhan 

Yildiz (L) om att en majoritet i vår stadsdel känner sig otrygga.  

Beslut  
Skrivelsen överlämnas till förvaltningen för beredning.  

 

 Skrivelse från ledamoten Burhan Yildiz (L) om demokratiprao på stads-

delsförvaltningen för stadsdelens högstadieelever. Ersättaren Banar Sabet  

(C) anmälde att hon, om hon hade tjänstgjort, hade ställt sig bakom  

skrivelsen.  

 
Beslut 
Skrivelsen överlämnas till förvaltningen för beredning. 

 

 Skrivelse från ledamoten Burhan Yildiz (L) och ledamoten Aleks Sakala m.fl. 

(M) om trygga miljöer vid stadsdelens förskolor.  

 
Beslut 
Skrivelsen överlämnas till förvaltningen för beredning. 
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§ 16 
Postlista   
 
Beslut  
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  

 

Ärendet 
Anmälan av postlista från och med den 13 oktober till och med den 10 november 

2016. 
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§ 17 
Konferenser och utbildningar  
 
Ordföranden Mia Päärni (S) informerade nämnden om en inbjudan till följande 

konferens:  

 

EKB-dagen – Forum om ensamkommande flyktingbarn den 9 februari 2017.  

 
Beslut  
Nämnden beslutade att två representanter från majoriteten respektive 

oppositionen får möjlighet att delta i konferensen.  
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§ 18 
Protokoll från pensionärsrådet  
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  

 

Ärendet 
Anmälan av protokoll från pensionärsrådets sammanträde den 19 oktober 2016.     
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§ 19 
Protokoll från rådet för funktionshinderfrågor  
 
Beslut  
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  

 

Ärendet 
Anmälan av protokoll från funktionshinderrådets sammanträde den 15  

september och den 21 oktober 2016. 
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§ 20 
Anmälan av delegationsbeslut     
 
Beslut  
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.   

 

Datum Ärende  Beslut Delegat 

2016-11-02 

 

Överenskommelse om upp-

hörande av anställning 

Pnr:760619-0408 

 

 Patrik Derk 

stadsdelsdirektör 
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§ 21 
Inkomna rapporter, protokollsutdrag m.m.   
 
Inga rapporter, protokollsutdrag eller liknande fanns att redovisa.  


